
                   
 

REPUBLIKA  H R V A T S K A 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA 

OSNOVNA ŠKOLA POPOVAČA 

KLASA: 602-02/21-08/01 

URBROJ: 2176-32-21-78 

Popovača, 11. listopada 2021.g. 

 

Z A P I S N I K 
 

 

5. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Popovača (dalje u tekstu: Škola), održane  07. 

listopada 2021. u 16:00 h u OŠ Popovača. 

Prisutni: Darko Rakić, Maja Hainc, Dunja Mijović, Danijela Kundrata, Mato Fofić 

Odsutni: Katarina Uremović, Nevenka Kundrata Car 

Ostali nazočni: Dražen Mlakar – ravnatelj Škole, Gordana Jagnić Nenadić - tajnica škole, 

Amadea Izsing Šegec- pedaoginja, Dubravka Tadić- računovotkinja 

Zapisnik vodi: Gordana Jagnić Nenadić – tajnica Škole 

     

    Predsjednik Školskog odbora Osnovne škole Popovača, Darko Rakić, pozdravio je sve 

nazočne i utvrdio da je na sjednici nazočan dovoljan broj članova Školskog odbora da bi se 

mogle donositi pravovaljane odluke, pet  (5) članova.   

Predlaže slijedeći  

 

D N E V N I  R E D 

 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 4.sjednice ŠO održane 14.rujna 2021. u 14:00 h 

2. Izvješće predsjedavatelja sjednice o imenovanim članovima te 

verifikacija mandata članova Školskog odbora 

3. Usvajanje Financijskog izvještaja za period 1.1.- 30.06.2021. 

4. Usvajanje  Godišnjeg plana i programa Osnovne škole Popovača za školsku godinu 

2021./2022. 

5. Usvajanje Školskog kurikuluma Osnovne škole Popovača za školsku godinu 

2021./.2022.  

6. Usvajanje Prijedloga i donošenje Odluke o otpisu knjižnične građe iz fonda školske 

knjižnice 

7. Razno 

 

AD 1. 

Predsjednik Školskog odbora predstavlja PRVU točku dnevnog reda. Prisutni nemaju 

primjedbi na zapisnik. 

Predsjednik predlaže usvojiti zapisnik sa 4.sjednice ŠO. 

Glasanju pristupaju četiri člana ŠO. G.Mato Fofić ne glasa do verifikacije. Zapisnik je sa 

četiri ( 4) glasa jednoglasno usvojen. 

Školski odbor donosi 

 



ODLUKU  

Usvaja se Zapisnik sa 4 sjednice ŠO održane 14.rujna 2021. u 14:00 h 

AD 2. 

Predsjednik Školskog odbora predstavlja DRUGU  točku dnevnog reda. 

Predsjednik Školskog odbora Darko Rakić pristupa verifikaciji novog člana izabranog od 

osnivača, Sisačko-moslavačke županije. Navodi Rješenje o imenovanju članova Školskog 

odbora Osnovne škole Popovača od 14.rujna 2021. ( KLASA: 602-01/21-01/25, URBROJ: 

2176/01-02-21-09). Imenovani članovi su Katarina Uremović, Nevenka Kundrata Car i Mato 

Fofić. 

Predsjednik navodi kako je od navedenih današnjoj sjednici pristupio samo g. Mato Fofić. 

G.Fofić predaje tajnici slijedeće dokumente: uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak, 

potvrda o zaposelnju u HEp-u, diploma o stečenoj stručnoj spremi, životopis. 

Uvidom u dokumentaciju predsjednik Darko Rakić verifikaciju  g.Matu Fofića kao člana ŠO 

čiji mandat teče od konstituirajuće sjednice ŠO. 

 

 

AD 3. 

Predsjednik Školskog odbora predstavlja TREĆU  točku dnevnog reda i daje riječ 

računovotkinji gospođi Dubravki Tadić. 

Gđa.Tadić ukratko objašnjava dostavljeno Financijsko izvješće za period 1.1-30.06.2021. 

Navodi kako je sve detaljno obrazložila i u svom dopisu koji  je članovima odbora dostavljen 

uz ostale materijale za sjednicu. Nitko nema daljnjih pitanja. 

Predsjednik Školskog odbora je predložio glasanje. 

 

Školski odbor sa pet (5)  glasova jednoglasno  donosi  

 

ODLUKU 

Usvaja se Prijedlog i donosi se Odluke o usvajanju Financijskog izvještaja za period  

1.1.- 30.06.2021. 

AD 4. 

Predsjednik Školskog odbora predstavlja ČETVRTU  točku dnevnog reda i prepušta riječ 

pedagoginji Amadei Izsing Šegec. Ona objašnjava što je Godišnji plan i program, koji je 

njegov značaj za rad školske ustanove. Posebno navodi kako je u njemu sadržan način rada i 

funkcioniranja škole, programi, aktivnosti, projekcije za tekuću školsku godinu i slično. 

Za sva daljnja pitanja stoji na raspolaganju. Pitanja nema te je predsjednik predložio glasanje. 

 

Školski odbor sa pet (5)  glasova jednoglasno  donosi  

 

ODLUKU 

Usvaja se Godišnjeg plana i programa Osnovne škole Popovača za školsku godinu 

2021./2022. 

AD 5. 

Predsjednik Školskog odbora predstavlja PETU  točku dnevnog reda i prepušta riječ 

pedagoginji Amadei Izsing Šegec. Pedagoginja objašnjava važnost Školskog kurikuluma te 

navodi kako je to dokument u kojem je detaljno razrađeno sve ono što je navedeno u 

Godišnjem planu i programu. 

Pitanja nema pa predsjednik predlaže glasanje. 

Školski odbor sa pet (5)  glasova jednoglasno  donosi  

 

 



 

ODLUKU 

Usvaja se Školski kurikulum  Osnovne škole Popovača za školsku godinu 2021./2022. 

 

AD 6.  

Predsjednik Školskog odbora predstavlja ŠESTU  točku dnevnog reda. 

Svi članovi Školskog odbora dobili su na uvid Prijedlog Odluke o otpisu knjižnične građe iz 

fonda školske knjižnice te predlaže glasanje o usvajanju navedene odluke. 

 

Školski odbor sa pet (5)  glasova jednoglasno  donosi  

 

ODLUKU 

Usvaja se Prijedlog i donosi se Odluka o otpisu knjižnične građe iz fonda školske knjižnice 

OŠ Popovača 

 

AD7. 

 

Predsjednik Školskog odbora predstavlja SEDMU  točku dnevnog reda- Razno. 

Daje riječ Ravnatelju g.Draženu Mlakaru.  

G.Mlakar govori kako je obilježen Dan učitelja i završetak  projekta „ Otisak“ u kojem su 

sudjelovale učiteljice Dunja MIjović, Maja Hainc i Manuela Kujundžić.  G.Darko Rakić je 

zaslužan za dovođenje projekta u našu školu. Čestitamo mu  na priznanju i ulasku u društvo 

najuspješnijih učitelja u Hrvatskoj.  

Gđa.Danijela Kundrata postavlja pitanje o uklanjanju metalne konstrukcije u blizini škole. 

Ravnatelj objašnjava kako ona ne ugrožava sigurnost učenika. Projekt je tek idejni te se ne 

zna kada će biti realiziran.  

Zatim se ukratko predstavlja g.Mato Fofić. Nada se dobroj suradnji i kvalitetnom radu u 

Školskom odboru. 

U nastavku Ravnatelj govori o sudjelovanju na skupu u Medulinu. Sretan je što se može 

pohvaliti da je OŠ Popovača škola sa najvećim brojem mentora i savjetnika u SMŽ te među 

vodećima u državi. 

 

Nema daljnjih pitanja te je predsjednik zaključio sjednicu. 

Sjednica je privedena kraju u 16:35 sati. 

 

 

 Zapisnik vodila:                          Predsjednik Školskog odbora: 

Gordana Jagnić Nenadić        Darko Rakić 


